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Abstract (en)
In the process according to the invention, heating of the already completed sections of each heating flue is taken up to a temperature of about 250
DEG C already during the bricking of the heating flues and, immediately after completion of the bricking work, the new heating flues are heated up
to a temperature of about 500 DEG C. This is effected by means of a gaseous heat carrier, preferably compressed air, which has been heated up
appropriately in a heat exchanger with utilisation of the heat from the hot parts of the coke oven battery.

Abstract (de)
Bei diesem Verfahren ist erfindungsgemäß vorgesehen, daß bereits während des Hochmauerns der Heizzüge eine Erwärmung der schon
fertiggestellten Abschnitte des jeweiligen Heizzuges bis auf eine Temperatur von ca. 250°C erfolgt und unmittelbar nach Abschluß der
Mauerarbeiten die neuen Heizzüge bis auf eine Temperatur von ca. 500°C aufgeheizt werden. Dies geschieht mittels eines gasförmigen
Wärmeträgers, vorzugsweise Druckluft, der in einem Wärmetauscher unter Ausnutzung der Wärme der heißen Teile der Koksofenbatterie
entsprechend aufgeheizt wurde.
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